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ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA  19. REDNE SEJE 
 
 
Joško Zamar 
 

1. V Občini Brda je podlaga za odmero komunalnega prispevka enaka za celotno območje 
občine. Enotna podlaga za odmero komunalnega prispevka se je določila s sprejetjem Odloka 
o podlagah za odmero komunalnega prispevka za območje občine Brda, ki ga je Občinski svet 
Občine Brda sprejel na svoji 9. redni seji dne 28.10.2011.    

 
Matjaž Četrti č 
 

1. Družba Trine d.o.o. Dobrovo je družba z omejeno odgovornostjo, v kateri Občina Brda nima 
nobenega lastniškega deleža. Je družba, ki redno plačuje koncesijsko dajatev in z njo plemeniti 
občinski proračun. Poleg tega je zelo pomemben sponzor za razna društva, klube in vaške 
prireditve. Ne nazadnje je tudi pomemben donator dodatnih sredstev v proračun Občine Brda. 
Da je danes tudi igralništvo v krizi, je dejstvo in družba se verjetno tem novim razmeram 
primerno odziva z ustreznimi poslovnimi odločitvami, med katere spada na žalost tudi 
odpuščanje. V občinski upravi nam vsekakor ni vseeno niti za eno izgubljeno delovno mesto, 
a dejstvo je, da se je družba prilagodila danim razmeram tudi z odpuščanjem in to z 
minimalnim glede na dane razmere. Da nas je o tem, kot družbeno odgovorna družba, 
obvestila ter da kot smo že navedli redno plačuje koncesijsko dajatev ter da je še vedno daleč 
največji sponzor in donator v Občini Brda. Brez njene finančne podpore bi bil marsikateri klub 
že na robu finančne ustreznosti ter bi bilo delovanje marsikaterega društva mnogo bolj 
skromno, kot tudi marsikateri vaški dogodek. 

Med družbo Trine d.o.o. Dobrovo, ki je bila ustanovljena s privatnim kapitalom in Vinsko 
kletjo Goriška Brda z.o.o. Dobrovo, ki so jo ustanovili zadružniki in je tudi še zmeraj v lasti 
zadružnikov oziroma velike večine Bricev in Brik ne moremo vleči vzporednic. Prav iz 
razloga lastništva je mnenje občinske uprave, da je bila pobuda oziroma prošnja, da direktor 
Vinsko kletjo Goriška Brda z.o.o. Dobrovo poda svetnikom oris stanja v zadrugi in vizijo za 
naprej upravičena, medtem ko je želja po takšnem poročilu s strani družbe Trine d.o.o. 
Dobrovo brez pravne podlage in osnove ter ji zato občinska uprava ne bo sledila.  

Jan Miklavc 
 

1. Takšno vprašanje je že bilo izpostavljeno na 15. redni seji leta 2012 in občinska uprava 
ponovno podaja tudi enak odgovor in to je, da kaj ima Občina Brda od pobratenja s tujimi 
občinami, ima verjetno vsak svoje mnenje, predvsem pa videnje, kaj naj bi pobratenje 
prineslo. V občinski upravi smo prepričani, da je Občina Brda tako prepoznavna v Republiki 
Sloveniji kot v bližnjih in bolj oddaljenih sosednjih državah tudi s pomočjo pobratenih občin. 
S pomočjo pobratenih občin tudi prijavljamo čezmejne projekte oziroma nam pomagajo 
poiskati ustrezne partnerje. Promocija naše občine v pobratenih občinah ima za rezultat večje 
število turističnih obiskov s strani njihovih prebivalcev. Krepi se medsebojno spoznavanje in 
to predvsem kulturno sodelovanje, ki je osnova za gospodarsko sodelovanje. Naj izpostavimo 



samo en primer. Do kontaktov z družbo AACC, ki nam je pomagala razviti projekt »Terme 
Brda« in pripeljala investitorja družbo Porr.at in nam še vedno pomaga iskati novega 
investitorja smo prišli preko pobratene občine. Rezultat tega sodelovanja je bilo tudi 
partnerstvo Občine Brda v projektu »Botrstvo jezikov« v okviru katerega se je župan srečal s 
predsednikom Republike Avstrije. To je samo en primer in takšnih je še veliko. 
Tega pa se ne da meriti v eurih, če se na takšno meritev nanaša vprašanje. Enemu občanu je 
mogoče pomembno in je, da ima na svoji turistični kmetiji obiske s pobratenih občin, drugemu 
pa je neprecenljivo, da ima prijatelja v društvu, ki se ukvarja z isto aktivnostjo kot sam v  
pobrateni občini in da se srečujeta in družita.  
 
Dodajamo pa še, da je Komisiji za čezmejno sodelovanje tako kot ostalim komisijam na 
razpolago celotno poslovanje Občine Brda in komisija lahko na podlagi javno dostopnih 
podatkov vedno opravi vse želene analize. Ne nazadnje so komisije ustanovljene prav z 
namenom, da občinski upravi, ki nima potrebnih znanj in veščin z vseh področij delovanja 
občine, pomagajo in usmerjajo njeno delovanje itd. in to prav na podlagi opravljenih 
določenih analiz, razmislekov in sprejetih usmeritev.   

 
Boris Šfiligoj 
 

1. Sabotinsko cesto smo si skupaj s takratnim nadzornikom neformalno ogledali. Pri pregled se je 
ugotovilo, da razpoke in posedanja niso posledica slabe izvedbe ampak prevelike obremenitve 
cestišča s težkimi vozili oziroma kamioni. Namreč zadevno cesto se uporablja tudi pri sečnji 
gozda ob tej cesti. Problem odvodnjavanja, ki je pereč na enem odseku, pa ni bil ustrezno 
obdelan v projektni dokumentaciji in posledično tudi ne ustrezno izveden. Tukaj pa bi 
poudarili, da ne zaradi neznanja ampak zaradi izvedbe najnujnejših del v okviru razpoložljivih 
sredstev. Namreč za zadevno cesta so bila pridobljena finančna sredstva na javnem razpisu za 
prednostno usmeritev »Regionalni razvojni programi« v okviru Operativnega programa 
krepitve regionalnih razvojnih potencialov za obdobje 2007-2013, razvojne prioritete »Razvoj 
regij«. S strani SVLR-ja smo tudi že imeli kontrolo pravilnosti izvedbe projekta dne 
6.11.2007, ki ni ugotovila nobenih bistvenih nepravilnosti. Ugotovljeno je bilo le nekaj 
manjših administrativnih napak. Iz poročila o opravljeni kontroli na kraju samem s strani 
SVLR-ja tudi izhaja, da so bila dela izvedena skladno s projektno dokumentacijo potrjeno s 
strani SVLR-ja ter tudi, da je strokovni nadzor izveden v skladu z določili pogodbe in 
izkazanimi računi. 
Se je pa že v času investicije odobrilo kar nekaj nujnih dodatnih del, ki niso bila predvidena v 
projektu, so pa vsekakor izboljšala investicijo, a bilo jih je potrebno finančno pokriti iz 
občinskega proračuna. Koliko sredstev za lokalne ceste imamo v proračunu in koliko lokalnih 
cest za vzdrževati in rekonstruirati pa nam je vsem nam še kako dobro znano.   
 

2. Pobudo oziroma poziv, da se tekom leta na občinskem svetu predstavi poslovanje klubov, 
društev, zavodov in skladov, katerih ustanoviteljica ali soustanoviteljica oziroma financerka je 
Občina Brda bo občinska uprava upoštevala ter do konca leta po enega do dva subjekta 
pozvala na občinsko sejo, da podajo poročilo in vizijo nadaljnjega poslovanja oziroma 
delovanja. 
 

  Boris Rožič 
 

1. V občinski upravi sprejemamo pobudo glede vzdrževanja spomenikov. Ekipa, ki skrbi ne 
samo za urejenost naše občine ampak tudi vzdržuje OŠ Dobrovo, opravlja vzdrževalna dela po 
občinskih in vaških objektih, postavlja sejme itd. je bila in vedno bo na razpolago tudi za 
takšna opravila, saj se zavedamo, da so vzdrževani spomeniki tudi ogledalo naše občine.  
 
 
 
 



 Oskar Kristan čič 
 

1. Pobudo, da se tudi letos izvede čistilna akcija občinska uprava podpira. Najprej pa bi bilo za 
preveriti pripravljenost vaških skupnosti in krajevne skupnosti za izvedbo takšne akcije ter 
določiti nosilca oziroma koordinatorja takšne akcije. Dosedanji koordinatorki, ki sta speljali 
dve takšni akciji vzorno sta zasedeni in bi bilo potrebno poiskati novega oziroma novo 
koordinatorko. Mogoče bi bilo smiselno, da bi bodoče akcije prevzelo kakšno izmed društev 
in bilo za to tudi ustrezno nagrajeno. V cilju urejenosti vasi načrtujemo v občinski upravi tudi 
natečaj ocenjevanja najbolj urejenih in čistih vasi oziroma vaških skupnosti ter krajevne 
skupnosti. 
 

Ivan Marko čič 
 

1. O stanju na projektih občinska uprava poroča na več načinov in večkrat na leto. To izvaja 
preko proračuna in rebalansa proračuna, skozi odgovore na svetniška vprašanja, v Briškem 
časniku kot tudi v Primorskih novicah, pa na lokalni televiziji Primorka in tudi ob zastavljenih 
vprašanjih v delovnem času tako občanov kot svetnikov. O projektih se poroča tudi na 
sestankih vaških skupnosti in to o tistih projektih, ki se dotičejo posamezno vaško skupnost  
oziroma krajevno skupnost.  

 Seveda nimamo nobenih zadržkov do tega, da se še posebej poroča o posameznem projektu  
 na občinskem svetu, le za ustrezno vprašanje prosimo, da smo lahko čim bolj konkretni in 
 eksaktni in ne pavšalni, kar se lahko zgodi, če poročamo o vseh projektih na enkrat.   
  

2. Proračun Občine Brda je strukturiran kot ostali proračuni vseh občin v Sloveniji in to iz 
razloga, da ga moramo pripravljati na podlagi programa, ki je enotno predpisan s strani 
Ministrstva za finance. Nad programom pa nimamo nobenih pristojnosti in tudi ne moremo iz 
njega podatkov združevati oziroma drugače strukturirati niti pripravljati drugačne prikaze kot 
so vam dani v pregled ob sprejemanju proračuna oziroma rebalansa. 
 

Goran Simčič 
 

1. Glede odprave pomanjkljivosti na cesti od Dobrovega do Vipolž in ugotovitev iz zapisnika z 
dne 12.8.2010 bomo sklicali sestanek z izvajalcem del, na katerega bomo povabili tudi vse 
prisotne na takratnem ogledu in pregledali kaj je bilo narejeno in kaj ne ter kdaj in kaj se bo še 
na tej cesti naredilo.  
 

2. Na kakšen način se izvajajo aktivnosti policije na območju občine Brda je zaznala tudi 
občinska uprava z županom na čelu. Župan je to problematiko vzel za zelo resno in se sam 
osebno na to temo pogovoril z direktorjem policijske uprave Nova Gorica. 
 
 
 
 

 Pripravil:        Franc Mužič 
 Andrej Markočič          ŽUPAN 
         Direktor občinske uprave 
 
 


